
 

 

  Στην εικόνα που με ευλάβεια προσκυνάμε το Πάσχα ο 

Χριστός σε στάση θριαμβικής δόξας ανασταίνει τον άνθρωπο 

και τον διαβιβάζει από τον θάνατο στη ζωή, από το σκοτάδι 

στο Φως, εικονογραφώντας το επίκεντρο της προσδοκίας και 

της ελπίδας μας.  

  Το Άγιο Φως της Αναστάσεως να φωτίζει και να καθοδηγεί 

καθημερινά τη ζωή μας. 

  Ο πρόεδρος και το Δ.Σ. του Συνδέσμου Εφέδρων 

Αξιωματικών Ν. Κιλκίς  σας εύχονται: 

ΚΑΛΗ ΑΝΑΣΤΑΣΗ  

  

 

 


